
Zápis z jednání Školské rady ZŠ Kobylí 

č. (3/2023) 

Datum: 2. 3. 2023 v 17:00 hodin 

Místo konání: jazyková učebna 

Přítomni: Petr Horáček, Alice Vajbarová, Alana Hochová, Marie Ondrušová, Eva Kulíšková, Jana Lovečková, Pavlína Mikulicová 

Omluven: Jana Šebestová, Ludmila Varmužová 

Host: Vlastimil Janda 

 

Program: 1. Zahájení 

                  2. Schválení programu, jmenování zapisovatele 

                  3. Seznámení se závěrečným účtem školy pro rok 2022 a jeho projednání 

                  4. Informace o činnosti školy                 

                  5. Různé 

                  6. Závěr          

Průběh jednání: 

1. Předsedkyně školské rady Jana Lovečková zahájila zasedání školské rady      

    

2. Školská rada schválila předložený program bez připomínek, zapisovatelem byl jmenován Petr Horáček 

UŠR01/03/2023 Školská rada schválila program jednání školské rady. 

 

3. Ředitel školy Vlastimil Janda seznámil přítomné se závěrečným účtem školy pro rok 2022.  

        UŠR02/03/2023 Školská rada schválila závěrečný účet školy za rok 2022. 

4. Informace o činnosti školy. 

Ředitel školy Vlastimil Janda seznámil přítomné s chystanými stavebními úpravami ve sborovně – přepažením vznikne 

nový kabinet pro asistentky. Tím vznikne prostor i pro práci školního psychologa. 

Od 1.1.2023 nastoupila do pedagogického sboru – asistentka pedagoga - Vendula Zapletalová,  

          školní psycholog - Jana Pláteníková                                                                                                      

              Od 1.3.2023 nastoupila do pedagogického sboru – asistentka pedagoga - Jana Surmanová 

              Ředitel školy informoval o pokračování doučování pro žáky. 

5. Různé: 

- Alice Vajbarová vznesla dotaz ohledně nevhodné nástěnky ve třídě 7.A. Vlastimil Janda vzniklou situaci vysvětlil. 

 

6. Předseda školské rady ukončil zasedání. 

Přílohy : 

Prezenční listina 

Závěrečný účet školy za rok 2022 

 

Zapsal: Petr Horáček                                                                    Ověřil: Jana Lovečková, předseda školské rady 


